
Gimnazijci — s sosedi
Na razširjeni seji šolske skupnosti so se zavzeli tudi za sodelovanje z

gimnazijama v Mariboru in Celovcu

Ko so bežigrajska glmnazij
ci lansko leto reorganizirali
delo mladinskega aktiva in
šolske skupnosti učenoev m z
enotnim vodstvom ter s sode-
lovanjem pri uresničevanju
nalog enotnega šolskega sa
moupravljanja (niladi ©nako
vredno sčxlelujejo y organih
samoupravljanja tako v sve
tu šole, kot v posvetovalnem
zboru profesorskega zbora,
razrednih predsednikov jn
predstavnikov roditeljskih
svetov), so dosegili tudi večjo
zainteresiranost mladih za ak
tivno vključevanje v izven
šolske dejavnosti, bodisi v
krožke kd jih je eez 10. ali
pa v delo mladinske organi-
zacije.

V žolskem letu 72/73, ko
teCe že drugo mandatno ob
dobje, se je izkazalo, da je
bilo delovanje pravilno zače-
to, nujno pa je, da v tem
letu odpravijo nekatere po-
manjkljivosti, predvsem pri
razredni samoupravi. Največ
ji problem že vsa leta precl-
stavlja pripravljanje razred-
nih mladinskih ur, ki so na-
menjeTie splošnemu izobraže
vanju članov razrednih skup-
nosti, predavanja p3 mora-

jo v večini pripravitl dijak;
sami.

Na razširjeni seji predsed
stva šolske skupnosti učen
cev, katere so se udeležih ui
di mladi komunisti I. gini
nazije in predstavnikj mestne
konference Zveze mladme tei
občinske organizacije ZMS
Bežigrad so govorih še o
povezavi z ostalimi gimnazi
jami v Ljubljani, mariborsko
in celovško gimnazijo in o
sodelovanju z MK ZMS in OK
ZMS Bežigrad.

Odločild so se, da v tem
letu obnovijo in še poglobi
jo stike z moščansko in Sen
tviško gunnazajo. Se bodo so
delovali tudi z gimnazijo Mi
loša ZidaiiSka iz Maribora
saj so agotovili, da so bili
ti stiki še naprej prisrčni n
tovariški. Na predlog OK
ZMŠ Bežigrad bodo s celov
ško gimnazijo sodelovali sku-
paj z občinsko organizacijo
ZMS in dijake IZ Celovca po-
vabili na drugi mladinski' te
den, ki bo konec aprila za
Bežigradom in jim omogočili
ogled kulturnih prireditev.

Premalo sodelovanja je tw-
lo z mestno in obdiosko or-

ganizacijo ZMS. Predvsem so
pogrešali sodelovanja pr; se-
stavljanju programov, ki ne
obravnavajo vprašanj gimua-
zije in gradbene šole, prav
zaradi ponianjkljivega sode-
lovanja.

Vodstvo mladinskega akti-
va je še predlagalo, da bi
občinska in mestna konferen-
ca ZMS, ki imata pregled
nad vsemj aktivnum tnladm-
ci, »bveščali vodstvo aktiva
o aktivnih mladincih, ta pri-
hajajo z drugih Sol, pre-dvsem
z osnovnih in bi jih tako la/i-
ko takoj vloljučili v delo na
gimnaziji. Vodstvo gimnazi-
je pa bi občinsko orgajnizac:-
jo ZMS obveščalo o mladin-
cih zadnjih letnikov, ki bi
žel«h nadaljevatj svojo dejav-
nost v okviru abčine.

Mladi so govGrril! še o pred-
logu javnega ocenjevanja ve-
denja oziroma o tem, da bi
dijaki sami ocenili svoje ve-
denje. Zaželeli so si tudi bo-
Ijše povezanosti mladih fila-
nov ZMS, ki obiskujejo g-im-
nazijo, z vodstvom mladin-
skega aktiva in tudr aktiv-
nejšega delovanja na I. gun-
naziji.
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